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Liberalerna 

1. Ja – vi vill ha fler ytor för gångare, uteserveringar, grönska och kultur. T.ex. kan vissa 
sommartorg och -gågator behållas efter sommaren. 

2. Ja – vi vill ha fler naturreservat, t.ex. i Kyrkhamn och Vinterviken. Sen måste vi bevara dem 
som finns, hålla dem fria från skräp och absolut inte bygga i dem. Centerpartiet vill exploatera 
Järvafältet, och bygga mitt i Igelbäckens kulturreservat. Det skulle skära av en av regionens 
viktigaste gröna kilar och vara ödesdigert för den biologiska mångfalden. Det kommer 
Liberalerna aldrig medverka till. 

3. Delvis – staden har nyligen tillsatt en stadsträdgårdsmästare och vi vill utvärdera den rollen 
liksom utveckla övriga organisationen så arbetet för att nå stadens miljömål går i rätt riktning. 

4. Ja – ekodukter är bra och viktiga, särskilt eftersom staden växer och ekologiska samband 
behöver värnas. 

5. Ja – fler träd och ökad krontäckningsgrad, men vi måste också öka arbetet för att underhålla alla 
våra befintliga träd. 

6. Nej – stadens nämnder arbetar med tydliga roller, kompetensutbildning och ansvarsfördelning 
idag och det handlar om att fortsätta det arbetet. 

7. Ja – Stockholms alla sjöar och vatten måste vara rena och giftfria. 

8. Delvis – smutsig snö är ett problem när det dumpas i vattnen men vi vet inte om en reningspråm 
specifikt är rätt väg att gå. 

9. Ja – absolut. Om vi skall nå klimat- och miljömålen måste det bli lättare för stockholmarna att 
återvinna, och det behöver bli renare runt stationerna. 

10. Ja – Stockholms stad skall bl.a. vara klimatneutralt 2040 och kunskap och information till 
medborgarna är en del av att nå målen. Vi behöver öka resurseffektiviteten och vi slänger för 
mycket mat idag. 

 


